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Samenstelling en werkwijze Fractie 
Na de gemeenteraadsverkiezingen van 7 maart 2006 
heeft u nog geen nieuwsbrief weer ontvangen. Dat 
willen we bij dezen goedmaken. Allereerst willen we 
u de samenstelling van de (steun)fractie meedelen. 
Binnen de fractie hebben zich namelijk enkele wijzi-
gingen voorgedaan. De fractie bestaat uit Klaas Haan 
als raadslid, en de steunfractie bestaat uit: Ada 
Groeneveld, Harry Havinga, Anton Hoving, Joran Me-
ijering, Harry van der Wal, Jeroen Westendorp en 
Geert Wubs. De fractie vergadert in het Gemeente-
huis op de maandagavonden voorafgaande aan de 
commissievergadering en de raadsvergadering. Deze 
fractievergaderingen beginnen om 20.00 uur en zijn 
openbaar. U kunt tijdens de fractievergaderingen dus 
rustig eens binnenlopen voor vragen en/of opmerkin-
gen of zomaar, uit belangstelling.  
 

Huize Mensinge 
Tijdens de raadsvergadering van april 2006 moest 
wethouder Wolters de Raad meedelen dat een groot 
aantal vrijwilligers van huize Mensinge uit onvrede 
met het door het college gevoerde beleid is opge-
stapt. Ook het bestuur van Museum Mensinge heeft 
zijn functie neergelegd. Een en ander heeft er toe 
geleid dat de fracties van de ChristenUnie, het CDA, 
de VVD en GroenLinks een interpellatiedebat (recht 
op informatie) hebben aangevraagd. Er kan moeilijk 
anders dan geconstateerd worden dat het College 
steken heeft laten vallen. De ChristenUnie heeft 
hierover zijn teleurstelling uitgesproken en richting 
college duidelijk aangegeven dat vrijwilligers voor de 
samenleving uitermate belangrijk zijn en met respect 
en waardering behandeld moeten worden. 
 

Aankoop van ‘De Aanleg’ 
Verder kwam in 2006 het rapport van de rekenkamer-
commissie over de aankoop van “De Aanleg”aan de 
orde. De Aanleg betreft een terrein in Peize. Voor-
heen was de provincie de eigenaar van dit terrein. De 
provincie had het niet meer nodig en wilde het daar-
om verkopen. Het is aan de gemeente aangeboden, 
maar omdat de gemeente niet vlot genoeg reageerde 
is het vervolgens aan een particulier verkocht. De in- 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
druk bestaat dat de provincie ook niet geheel zorg-
vuldig te werk is gegaan door de gemeente niet te 
informeren dat er een derde gegadigde was. Maar de 
slotconclusie van de commissie (waarvan Klaas Haan 
ook deel uitmaakt) was dat de gemeente op zich een 
goede koop heeft gedaan, maar dat wanneer het 
meer alert was geweest het veel voordeliger had 
gekund. Raadsbreed werd de rapportage positief 
gewaardeerd, alleen de voorzitter van de Raad, bur-
gemeester van der Laan, was zeer verbolgen. Dit 
omdat volgens hem een goedwillende ambtenaar in 
een verkeerd daglicht werd geplaatst. Hoewel duide-
lijk is aangegeven dat het in diskrediet brengen van 
een ambtenaar totaal niet aan de orde was bleek het 
niet mogelijk de burgemeester van gedachten te 
doen veranderen. 
 

Intregaal Huisvestingsplan 
In de maand juni 2006 kwam onder andere het Inte-
graal Huisvestingsplan ( I.H.P.) aan de orde. Het gaat 
hierbij om de huisvesting van de scholen in onze ge-
meente. Destijds lagen er twee voorstellen, namelijk 
een voorstel voor een sobere en doelmatige uitvoe-
ring, en een voorstel voor een luxe uitvoering. Wij 
hebben tijdens de raadsvergadering weer gepleit voor 
de sobere uitvoering. De reden hiervan is dat de fi-
nanciële situatie van de gemeente dusdanig hachelijk 
is dat wij een luxe uitvoering niet wenselijk achten. 
Hoewel we in de wandelgangen veel instemmende 
geluiden met ons voorstel konden horen, werd dit in 
de vergadering niet in steun aan het standpunt van 
de ChristenUnie omgezet. 
 

Masterplan  
Na de zomerperiode kwam het Masterplan weer aan 
de orde. De voorzitter moest de raad meedelen dat 
het door de raad verstrekte budget fors was over-
schreden. Tevens werd duidelijk dat de terugontvan-
gen omzetbelasting op dit project, weer aan het pro-
ject is toegevoegd, wat tegen de gebruikelijke en 
afgesproken regels is. Kortom, het College heeft hier-
in naar onze mening zeer laakbaar gehandeld. De 
raad is in dezen te laat voorgelicht, terwijl het colle-
ge ook een besluit heeft genomen dat niet in over-
eenstemming met het raadsbesluit was. De fractie 
van de ChristenUnie heeft hierover duidelijk zijn 
ongenoegen laten blijken. 
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Financiën 

In november is de begroting aan de orde geweest. 
Deze begroting baarde de raad grote zorgen. De uit-
gaven stegen fors, de inkomsten bleven daar bij ach-
ter, de reserves, voor zover nog aanwezig, werden 
verder aangetast. Kortom, een begroting waaraan 
geen goedkeuring kon worden gegeven. Na een zeer 
uitvoerige discussie besloten de ChristenUnie, het 
CDA, de VVD en GroenLinks tegen de begroting te 
stemmen. Het was de eerste keer in 13 jaar dat de 
ChristenUnie zijn goedkeuring aan de begroting heeft 
onthouden. Voor de uitgebreide bijdrage van de 
ChristenUnie aan het debat verwijzen wij naar onze 
website.  
 

Verkeer en vervoer 
Een ander belangrijk punt dat  de afgelopen periode 
aan de orde is geweest betreft het GVVP (Gemeente-
lijk Verkeers-en Vervoers Plan) Voor wat het verkeer 
betreft hebben wij er voor gepleit om eerst de ge-
bieden waar al 30 km. maatregelen zijn genomen 
dusdanig in te richten dat er ook gehandhaafd kan 
worden voordat men met nieuwe gebieden begint. 
Het blijkt namelijk dat sommige 30 km. gebieden 
niet volledig (Er staan wel 30km-borden, maar de 
bijbehorende fysieke maatregelen zijn achterwege 
gebleven) als zodanig zijn ingericht. Dit betekent dat 
de politie hier geen goede controle kan uitvoeren. 
Hoewel de raad in grote meerderheid erkende dat 
handhaving van groot belang is ging men niet met het 
standpunt van de ChristenUnie mee om eerst de be-
staande gebieden aan te pakken alvorens nieuwe 
gebieden aan te wijzen. 

 
Verkiezingen: 100% ZEGE(N) 
Sinds de gemeenteraadsverkiezingen van maart 2006 
mochten de inwoners van de gemeente Noordenveld 
twee keer naar de stembus. In november werd voor 
de Tweede kamerverkiezingen een stemmenwinst 
geboekt van 71% (375 stemmen erbij ten opzichte van 
2002). Bij de Provinciale Staten verkiezingen in maart 
2007 steeg het aantal stemmen met 273 stemmen 
(een stijging van 48% ten opzichte van 2003). De 
ChristenUnie Noordenveld is erg blij met deze zegen 
en hoopt dat deze lijn kan worden vertaald in goed 
bestuur, zowel landelijk als provinciaal. Met deze 
uitslagen kan de fractie Noordenveld ook meer dan 
tevreden zijn, maar vooral ook dankbaar. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

De plaatsing van UMTS masten 
Voor de plaatsing van UMTS masten hebben wij ge-
pleit voor een zeer terughoudend beleid omdat de 
nadelige (stralings)gevolgen nog onvoldoende bekend 
zijn. Hieraan is door het College gehoor gegeven en is 
de besluitvorming aangepast. Concreet betekent dit 
dat UMTS masten niet binnen een straal van 500 me-
ter van de bebouwing geplaatst mogen worden. Wan-
neer er in de buitengebieden tot plaatsing wordt 
overgegaan moet dit gebeuren op een manier waarbij 
het landschap zo weinig mogelijk wordt aangetast. 
Nog niet duidelijk is in hoeverre de gemeente dit 
beleid kan handhaven omdat het niet helemaal over-
eenstemt met het beleid van de andere overheden.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Woningbouwopgave Noordenveld en Leek  
In 1996 is de Regiovisie Groningen – Assen door de 
provincies Drenthe en Groningen en een 12 - tal ge-
meenten vastgesteld. In de jaren daarna is dit verder 
uitgewerkt. Voor Noordenveld en Leek is van groot 
belang de taakstelling die de gemeenten samen heb-
ben gekregen, namelijk om in de periode tot 2020 
5300 woningen in de gemeenten Noordenveld en Leek 
te realiseren. Voorwaar geen geringe opgave, zeker 
niet wanneer je let op het fraaie natuurgebied waar-
in wij wonen. Inmiddels hebben de gemeenten Leek 
en Noordenveld gezamenlijk een Intergemeentelijk 
Structuurplan gemaakt (voorontwerp) dat op dit mo-
ment op het gemeentehuis ter inzage ligt. In dit 
structuurplan zijn de voornemens in het kader van de 
Regiovisie opgenomen. Het plan wordt behandeld in 
de raden van beide gemeenten in de maand mei en 
zal vanaf 31 mei tot 12 juli de inspraak ingaan. De 
fractie zal daarom in de komende tijd een standpunt 
moeten in nemen over het structuurplan. Graag doen 
wij daarom een beroep op u om ons uw visie hierop 
te geven. Wij willen uw visie graag in onze overwe-
gingen meenemen. Dus, denk mee! Voor elkaar! 
 


